
El sou de l'alcalde de Cass� tornar� a baixar

L'alcalde de Cass� de la Selva, Enric Bagu�, va conf irmar ahir que por tar� al pr�xim ple una proposta per reduir

el seu sou i deixar-lo tal com estava quan Carles Casanova (ERC) era l'alcalde. Aquesta proposta arriba despr�s

que en l'�ltim ple el nou equip de govern l'augment�s. Bagu� va desmentir que l'augment que es va aprovar fos

d'un 15% Òsin� que va ser del 5%Ó. La difer�ncia entre una versi� i l'altra (algun grup de l'oposici� defensava que

l'augment era del 15%) �s deguda a la consideraci� o no de la despesa en seguretat social, que per l'activitat

professional d'un i altre alcalde varia. L'alcalde ha decidit fer la proposta de rebaixa en el pr�xim ple per la

pol�mica que en cer ts f�rums va generar la not�cia. Assegura que per ell aquesta q�esti�, la del sou, �s

secund�ria perqu� Òl'augment real no era signif icatiu i nom�s s'ajustava a les indicacions de les entitats

municipalistes catalanesÓ. Bagu� insisteix que la seva voluntat �s dedicar Òtots els esfor�os als problemes reals

de Cass�, que s�n moltsÓ i oblidar aquesta pol�mica, que qualif ica com a ÒdesmesuradaÓ. ERC i SI es van oposar

a la pujada i CiU i el regidor del PSC van votar-hi a favor.
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